
PROTOKÓŁ
z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
z dnia 15.09.2006 r.

Ad. 1. a, b, c.
– Otwarcie  XXXVIII  Sesji  Rady  Miejskiej  dokonał  Przewodniczący  Pan  Piotr  Siutkowski, 

witając zebranych radnych, sołtysów, kierowników jednostek i mieszkańców gminy.
– Za  przyjęciem  porządku  obrad  opowiedziało  sie  15  radnych,  głosów  przeciwnych 

i wstrzymujących sie nie było, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
– Za przyjęciem protokołu z poprzedniej Sesji opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących sie nie było. Protokół został przyjęty.
– Sekretarzem XXXVIII Sesji został Pan Grzegorz Woźniak
Ad. 2 a.
– Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż upoważnienie dla Burmistrza o którym mówi uchwała 

Nr XXXVIII/176/06 potrzebne jest do podpisania umowy z firmą GENGAZ, która ma zamiar 
gazyfikować gminę Piotrków Kujawski. Początek fazy projektowania określono na I kwartał 
2007 roku. Aby firma mogła przystąpić do prac planistycznych umowa powinna być podpisana 
do końca września bieżącego roku.

– Pan Marian Stramowski Poprosił Burmistrza, aby podczas rozmów z przedstawicielami firmy 
GENGAZ poproszono o dokonanie gazyfikacji całej gminy.

– Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  iż w pierwszej kolejności  gazyfikowany będzie teren 
Piotrkowa Kujawskiego, a dopiero etapami pozostałe rejony gminy.

– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXVIII/176/06 w sprawie udzielenia upoważnieni 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, po czym radni przystąpili do głosowania.
Za  przyjęciem  uchwały  Nr  XXXVIII/176/06  głosowało  15  radnych,  głosów  przeciwnych 
i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 b.
– Pan  Mirosław  Skonieczny  powiedział,  iż  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  ustawy  – 

Ordynacja  wyborcza  do  rad  gmin,  rad  powiatów  i  sejmików  województw  obligatoryjnie, 
każdorazowo powołuje się dodatkowy obwód głosowania w miejscu gdzie w dniu wyborów 
przewiduje  się  obecność  co  najmniej  15  osób.  W  przypadku  gminy  Piotrków  Kujawski 
dodatkowy obwód głosowania o numerze 11 będzie się mieścił w Domu Pomocy Społecznej 
przy ul. Poznańskiej.

– Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXVIII/177/06 w sprawie utworzenia odrębnego 
obwodu głosowania, po czym radni przystąpili do głosowania.
Za  przyjęciem  uchwały  Nr  XXXVIII/177/06  głosowało  15  radnych,  głosów  przeciwnych 
i wstrzymujących się  nie było. Uchwała została przyjęta.

Ad. 2 c.
– Pan Tomasz Ciesielski omówił projekt uchwały Nr XXXVIII/178/06 w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Powiedział on 
m.in., iż ich uchwała ta stworzona jest na podstawie ustawy. W/w regulamin jest niezbędny, do 
tego,  aby  móc  dochodzić  praw  w  sprawach  w  nim  zawartych,  tj.  utrzymania  czystości 
i porządku na terenie Miasta i Gminy przez mieszkańców.

– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXXVIII/178/06,  po  czym radni  przystąpili  do 
głosowania.
Za przyjęciem uchwały Nr XXXVIII/178/06 opowiedziało się 14 radnych, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. Uchwała została przyjęta.

Ad. 2 d.
– Pan Stanisław Kwiatkowski omówił projekt uchwały Nr XXXVII/179/06 w sprawie zmiany 

uchwały  w  sprawie  Regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym. 
Powiedział  m.in.,  iż  obecna  zmiana  wprowadza  trzy  progi  dochodowe,  od  których  zależeć 



będzie wysokość udzielonej pomocy materialnej.
– Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXXVIII/179/06  po  czym  radni  przystąpili  do 

głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXVIII/179/06 opowiedziało się 15 radnych, głosów 
przeciwnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 2 e, f.
– Projekty  uchwał:  Nr  XXXVIII/190/06  w  sprawie  procedury  uchwalania  budżetu  Miasta 

i Gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu  i  Nr  XXXVIII/191/06  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwaleni  budżetu  Miasta 
i Gminy Piotrków Kujawski na 2006 rok, przedstawiła Pani Jolanta Zalesińska.
Za przyjęciem uchwały Nr XXXVIII/190/06 głosowało 15 radnych, głosów wstrzymujących się 
i przeciwnych nie było. Uchwała została przyjęta.
Za przyjęciem uchwały Nr XXXVIII/191/06 głosowało 15 radnych, głosów wstrzymujących się 
i przeciwnych nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 3.
– Pani  Jolanta  Zalesińska  odczytała  uchwałę  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej  w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opini o przedłożonej przez Burmistrza 
Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  miasta  za 
I półrocze 2006 roku.

Ad. 4.
– Pan Tomasz Paradziński wniósł interpelację o namalowanie pasów na jezdni w Nowej Wsi, na 

przeciwko budynku WTZ-ów (do radnych z powiatu).
– Pan  Stanisław  Pomianowski  ponowił  interpelacje  o  usunięcie  pni  drzew  przy  drogach 

powiatowych.
Ad. 5.
– Pan Andrzej Antecki złożył wniosek o oznakowanie informacyjne we wsi przewóz.
– Pan Alojzy Kocent złożył wniosek o odroczenie podatku do 15 października bez wysyłania 

upomnień w celu uniknięcia kosztów.
Ponownie  wniosek  o  poszerzenie  drogi  na  zakręcie  w  Jerzycach  (obok  posesji  Pana 
Fryszkowskiego).
Wniosek o dokonanie melioracji rowów wiejskich.

– Pan Jan Gralak zauważył, iż zdjęto portrety ze ściany sali konferencyjnej, podziękował za to 
Burmistrzowi.  Zwrócił  też  uwagę  Przewodniczącemu  Rady,  że  zamknął  on  sesje  przed 
udzieleniem odpowiedzi na jego pytanie zadane Burmistrzowi.

– Pan  Remigiusz  Góralczyk  powiedział,  iż  rolnicy  są  zainteresowani  wykorzystaniem  wagi 
pozostałej po cukrowni. Jego zdaniem należy zatrudnić osobę do obsługi tej wagi.
Powiedział też, że przy torowiskach kolejowych wypalane są trawy a rolnicy zaorują pobocze, 
zniknęły drogi dojazdowe dla wozów bojowych, które są niezbędne w razie wypadku.

– Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż odnośnie zaorywanych poboczy torowiska musi się 
zapoznać  z  tematem.  Powiedział,  iż  zwróci  sie  z  pismem do  Zarządu  PKP.  Poinformował 
ponadto o ostatnich wykonanych pracach. Powiedział m.in., iż zakończono budowę wodociągu 
Kozy – Bycz.  Rozstrzygnięto przetarg na wykonanie oświetlenia ul.  Słonecznej.  Niebawem 
rozstrzygnie  sie  przetarg  na  wykonanie  chodnika  w  Wąsewie.  Kanalizacja  ulic  Wiśniowa, 
Pogodna  jest  w  fazie  ukończenia.  Odnośnie  melioracji  powiedział,  iż  mieszkańcy  terenów 
przyległych rowom są zainteresowani melioracją, a pozostali nie. Nie ma więc woli utrzymania 
spółki wodnej.

– Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż  nie ma problemu dokonywania ważenia na wadze, 
o której mówił Pan Góralczyk, po uprzednim zgłoszeniu telefonicznym. 

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: Joanna Zientkiewicz .......................

Sekretarz XXXVIII
Sesji Rady Miejskiej
Grzegorz Woźniak 


